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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
6. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 25. 9. 2019 v Obřadní síni OÚ Bouzov od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 12
Omluveni: 3
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Zdeněk Foltýn
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Hana Kolavíková, Ing. Michal Kuhn

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva obce zahájil a po celou dobu řídil starosta Ing. Zdeněk Foltýn. Přívatal přítomné členy
ZO a přítomné občany. Podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce
a zastupitelstvo je schopno se unášet dle §92 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení). Zápis
z minulého 5. zasedání zastupitelstva byl vyložen na jednacím stole s tím, že pokud k někomu nejsou
připomínky, je považován za schválený. Bylo přistoupeno k volbě ověřovatelů zápisu, kdy byla navržena paní
Ing. Hana Kolavíková a pan Ing. Michal Kuhn, jako návrhová komise pan Mgr. Dušan Tejkal, pan Stanislav
Malínek a pan Zdeněk Dvořáček, jako zapisovatelka paní Knápková.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) jako zapisovatelku paní Petru Knápkovou,

b) ověřovatele zápisu paní Ing. Hanu Kolavíkovou a pana Ing. Michala Kuhna

c) návrhovou komisu ve složení pan Mgr. Dušan Tejkal, pan Stanislav Malínek a pan Zdeněk Dvořáček.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/6Z/2019 bylo schváleno.

Ing. Foltýn sdělil, že program jednání, který zastupitelé obdrželi na pozvánce, je třeba doplnit o následující
body, a to:

- schválení zprávy Střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb SO ORP Litovel

- vstup do nově vzniklého spolku Region Moravská cesta

- v rámci rozpočtových změn schválení příspěvku ve výši 70.000,-Kč pro ZŠ Bouzov  na oslavy 80. výročí
od otevření budovy školy

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje upravený program jednání.
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Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/6Z/2019 bylo schváleno.

2. Kontrola usnesení

Starosta obce Ing. Zdeněk Foltýn přečetl usnesení z 5. zasedání ZO Bouzov konaného dne 26.06.2019.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Zpráva o činnosti Rady obce

Místostarosta obce Mgr. Dušan Tejkal seznámil přítomné s nejdůležitějšími body z jednání Rady obce, kdy
Rada se od posledního zasedání ZO Bouzov sešla celkem 6x a projednávala jak majetkoprávní, tak i finanční
záležitosti. Mimo jiné schválila pronájem pozemku panu Formánkovi, příspěvek 1.FC Olešnice u Bouzova,
rozhodla o přidělení obecního bytu paní Hladilové, bytu v domě pro seniory panu Procházkovi, dále schválila
příspěvek spolku Damiško v Jeřmani a SDH v Jeřmani. Projednávala žádosti o pronájmu garáže v domě č.p. 143
(zdravotní středisko), kdy se Rada nakonec rozhodla garáž využívat pro potřeby obce. Schválila příspěvek
Šilberským na vydání kalendáře, výsledek výběrového řízení na opravu komunikace v místních částech
Obectov, Olešnice (vyhrála fa Svoboda), projednávala žádost SDH Hvozdečko o příspěvek na akce, přidělila
další volný byt v DPS na Bouzově paní Kačmarčíkové, vybrala uchazečkuna pozici samostatný odborný referent
OÚ, kdy se celkem přihlásilo 6 uchazeček, nejlépe splnila požadavky paní Jelenovičová.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Obecní majetek
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Starosta obce Ing. Foltýn předal slovo předsedovi pozemkové komise Ing. Beštovi, aby seznámil zastupitele
se žádostmi týkající se obecního majetku.

Prodej nově vzniklé parc. č. 211/85 v k.ú. Bouzov. Jedná se o pozemek, který byl projednáván na minulém
zasedání zastupitelstva, tehdy byl schválen záměr s prodejem části pozemku. O koupi pozemku má zájem pan
Hampl, kdy se tento pozemek  nachází mezi budovami ve vlastnictví žadatele v areálu bývalého ZD Bouzov.
Po schválení záměru byl vytvořen geometrický plán a pozemková komise doporučeje prodej nově vzniklého
pozemku za cenu 50,-Kč/m2.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklého pozemku parc. č. 211/85 o výměře 575 m2

v k.ú. Bouzov panu *** za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Chmelina)

Usnesení č. 2a/6Z/2019 bylo schváleno.

Prodej  nově vzniklé parc. č. 88/60 o výměře 738 m2  a parc. č. 88/61 o výměře 734 m2 v k.ú. Jeřmaň. Rovněž
se jedná o pozemky projednávané na předchozím zasedání zastupitelstva obce, kdy byl rozvněž schválen záměr
s prodejem, byl vytvořen geometrický plán a pozemková komise doporučeje prodej za cenu 50,-Kč/m2.

Ing. Chmelina konstatoval, že cena je neúměrně malá vzhledem k tomu, že se jedná o potenciální stavební
pozemky. Navrhuje prodej pozemků za cenu 100,-Kč/m2.

Ing. Foltýn konstatoval, že na předchozím jednání byl schválen záměr s navrženou cenou 50,-Kč/m2 a osobně
si myslí, že kdyby dotyční věděli, že bude cena větší, postavili by se k tomu třeba i jinak, možná by o pozemek
ani neměli zájem, nedělali by geometrický plán. Od 1.10.2019 by se měli upravit ceny za prodej pozemků, došlo
by k jejich navýšení.

Poté by přistoupeno k hlasování o prodeji pozemků parc.č. 88/60 a parc. č. 88/61 v k.ú. Jeřmaň za cenu 100,-
Kč/m2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklých pozemků parc. č. 88/60 o výměře 738 m2 a
parc.č. 88/61 o výměře 734 m2 vše v k.ú. Jeřmaň za cenu 100,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 1 / Proti: 11 (Dvořáček, Foltas, Foltýn, Kolavíková, Kuhn, Kunc, Malínek, Půr, Putík, Švec, Tejkal) /
Zdrželo se: 0

Návrh usnesení nebyl přijat.

Po neschválení prodeje pozemků v k.ú. Jeřmaň za cenu 100,-Kč/m2, bylo hlasováno pro prodej za cenu 50,-
Kč/m2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklého pozemku parc. č. 88/61 o výměře 734 m2

v k.ú. Jeřmaň paní *** za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 (Chmelina) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/6Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklého pozemku parc. č. 88/60 o výměře 738 m2
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v k.ú. Jeřmaň manželům *** za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 (Chmelina) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2c/6Z/2019 bylo schváleno.

Prodej nově vzniklého pozemku parc.č. 296/16 (díl "d") o výměře 274 m2 v k.ú. Kozov. Jedná se o prodej části
pozemku na návsi v Kozově, kdy žadatelem je pan Furka, který si nechal zaměřit geometrický plán. Pozemková
komise se touto žádostí zabývala, doporučuje prodej za cenu 50,-Kč/m2.

Pan Ing. Bešta sdělil, že osobně si myslí, aby obec tuto část pozemku neprodávala, pouze ji pronajala.

Pan Ing. Chmelina je naopak pro prodej, jelikož pozemek žadatel na své náklady upravil a pokud by chtěl
v budoucnu pozemek zaplotit, potřeboval by stejně souhlas od obce, jelikož cesta kolem pozemku je veřejná,
ve vlastnictví obce.

Pan Ing. Bešta doplnil, že pan Furka nabízí k odprodeji část svého pozemku, kde by mohla být vytvořena
parkovací místa.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklého pozemku parc. č. 296/16 (díl "d") o výměře
274 m2 v k.ú. Kozov,  společnosti FURKA elektro s.r.o., Za Stadionem 1333/24, 78985 Mohelnice, IČ
28565886, za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Kolavíková)

Usnesení č. 2d/6Z/2019 bylo schváleno.

Následně bylo hlasováno o odkoupení nabídnutého pozemku od pana Furky v Kozově.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odkup dílu a) o výměře 12 m2 z pozemku parc. č. st. 40 v k.ú. Kozov
od společnosti FURKA elektro s.r.o., Za Stadionem 1333/24, 78985 Mohelnice, IČ 28565886, za cenu 50,-
Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2e/6Z/2019 bylo schváleno.

Prodej pozemku parc.č. 298/6 o výměře 462 m2  v k.ú. Kozov  Kolomazníkovým. Jedná se o pozemek zčásti
zaplocený, dlouhodobě užíváný a udržovaný žadateli, pozemková komise doporučej prodat za cenu 50,-Kč/m2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej pozemku parc. č. 298/6 o výměře 462 m2  v k.ú. Kozov panu
*** a panu *** za cenu 50,-Kč/m2. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2f/6Z/2019 bylo schváleno.

Záměr s prodejem části pozemku parc. č. 549/1 v k.ú. Bezděkov. Žadatel pan Milenovský žádá o konkrétně
vyměřenou část pozemku. Pozemková komise nedoporučuje prodat cestu a část pozemku, kde vede
kanalizace, možnost prodeje pouze části pozemku, která je zaplocená.

K tomu uvedl starosta obce Ing. Foltýn, že od pondělí 23.9. do dnešního dne proběhla diskuze ohledně tohoto
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pozemku, kdy cca 25 občanů Bezděkova nesouhlasí s prodejem. Z historického hlediska místem vede
i kanalizace.

Diskuze:
Občan Bezděkova pan Zacpal se dotázal, zda obec vůbec zkoumala důvod koupě tohoto pozemku, jaký je
vůbec záměr pana Milenovského, když chce koupit cestu vedoucí k sousedovi, to se mezi sousedy nedělá. Pan
Ing. Bešta sdělil, že obec zjišťuje důvody jednotlivých žádosti o koupi obecního majetku, ale jestli je to pravda
či nikoli, nemůže obec vědět. Zastupitel pan Švec konstatoval, že toto řešit nemůžeme, můžeme znát předem
záměr, následně prodáme a nový majitel se rozhodne rovněž prodat někomu jinému, který může mít úplně
jiný záměr, což nemůže obec ovlivnit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc.č. 549/1 v k.ú. Bezděkov nad
Třebůvkou.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 12 (Chmelina, Dvořáček, Foltas, Foltýn, Kolavíková, Kuhn, Kunc, Malínek, Půr, Putík, Švec,
Tejkal) / Zdrželo se: 0

Návrh usnesení nebyl přijat.

Další žádost se týká prodeje pozemku parc. č.  549/2 v k.ú. Bezděkov panu Medkovi. Pozemková komise
nedoporučuje prodat. Pan Medek si připravil alternativu, pokud by nešel prodej, navrhuje prodej pouze části
pozemku. Pozemková komise tento záměr doporučuje.

 

Diskuze:
Ke své žádosti se osobně vyjádřil pan Medek s tím, že komunikace obce je v hrozném stavu a chtěl se pouze
o tuto komunikaci starat. Neměří se tady stejným metrem a je vidět, jak se obec stará o svůj majetek.
Pozemek nepotřebuje, chtěl ho jen dát do pořádku. Vznikla tady zbytečná panika. Nastala diskuze ohledně
záměru prodeje pozemků v Bezděkově. Pan Zacpal sdělil, že informace týkající se pozemků by měli být
přesnější, není divu, že se občan bouří, nevíme co se děje. Pan Ing. Bešta konstatoval, že
občané mají možnost se jít informovat na Obecní úřad, není možné dát na úřední desku přesnou část, když
sami ještě nevíme o jakou se bude jednat. Starosta Ing. Foltýn sdělil, že je to možná ponaučení do budoucna a
pro příště by se možná mohlo vkládat foto případného záměru. Zmocněnkyně pana Milonovského se dotázala,
proč nebyl přiložen k oznámení návrh geometrického plánu, který pan Milenovský dodal. Vůbec zde nebyl
prezentován jeho návrh, který vyjádřil ve své žádosti, kdy navrhoval samozřejmě zřízení na části pozemku
(cesty) služebnost cesty a stezky ve prospěch pozemků sousedů. Místostarosta Mgr. Tejkal sdělil, že
v Bezděkově mají občané svého zastupitele, takže se měli obrátit na něj. Na to reagoval jeden z občanů
Bezděkova s tím, že za panem MUDr. Fryšákem byl, dotazoval se, ale on sám nevěděl. Pan Ing. Chmelina
dodal, že proto se nejdříve schvaluje záměr, aby byl dostatečný čas na rozhodování. Proto jsou i zastupitelstva
veřejná, aby se případně o záměru diskutovalo. A vždycky je možnost přijít na Obecní úřad a zeptat se na
daný pozemek. Pan Zacpal: to co viselo, bylo však neúplné, zmatečné, přiznejme si, že jste udělali chybu. Pan
Medek: Vy jste ten záměru panu Milenovskému neodsouhlasili pod nátlakem nesouhlasu občanů Bezděkova,
aby Vás zas příště volili. Pan Malínek: Nikdo nebrání tomu, aby učinil nový návrh.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc. č. 549/2 v k.ú. Bezděkov nad
Třebůvkou panu ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2g/6Z/2019 bylo schváleno.

Záměr prodat pozemek parc.č. 78/2 v k.ú. Bezděkov. Jedná se o část obecní parcely, kdy žadatelé svoji žádost
odůvodňují tím, že chtějí zcelit tvary svých pozemků, aby bylo možné i stahovat dřevo z jejich lesních pozemků
bez zásahu do pozemků cizího vlastníka. Pozemková komise sdělila, že pozemek je veden jako louka, místo
prohlédla a doporučuje záměr s prodejem.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc. č. 78/2 v k.ú. Bezděkov nad
Třebůvkou manželům ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Dvořáček)

Usnesení č. 2h/6Z/2019 bylo schváleno.

Záměr prodat část pozemku parc.č.445 v k.ú. Kovářov. Jedná se o doplnění žádosti paní Kopové z Kovářova,
které obec schválila již záměr s prodejem části pozemku p.č. 417/33, kdy po zaměření geometrem žadatelka
zjistila, že část oplocení zasahuje ještě na další obecní pozemek. Pozemková doporučeje prodej za původní
cenu  ve výši 20,-Kč/m2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc. č. 445 o výměře cca 20 m2  v
k.ú. Kovářov u Bouzova paní *** za cenu 20,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2i/6Z/2019 bylo schváleno.

Záměr prodat část pozemku parc. č. st. 7 v k.ú. Bouzov. O koupi požádal pan Kunčar, chtěl by odkoupit
cca 130 m2. Jedná se o dlouhodobě pronajatý pozemek. Pozemková komise uznala, že by celou část
neprodávala, doporučeje prodat cca 30 m2 , z toho důvodu, že pod pozemkem je umístěna velká betonová
nádrž, není znám jeji skutečný stav a je zde možnost do budoucna jiného využití této části pozemku.

K tomu uvedl pan Kunčar, že by chtěl odkoupit část pozemku, která je v břehu, je zde převýšení cca 3m, tento
břeh by chtěl uvést do nějakého přijatelnějšího stavu, zkulturnit ho, upravit ho kvůli špatnému sečení a
přístupu. Rovněž by chtěl vybudovat přístřešek s cestou, chodníčkem k domu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc. č. st. 7 v k.ú. Bouzov.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Malínek)

Usnesení č. 2j/6Z/2019 bylo schváleno.

Starosta obce Ing. Foltýn sdělil, že od pozemkového úřadu je možnost získat bezúplatným převodem pozemky.
Jde o pozemek parc.č. 73/5, který se vyčlenil z pozemku parc.č. 73/1 a pozemek parc.č. 631/25, je to cesta
vedoucí ze Šafranice k domu Mackových. V první etapě budeme žádat o tento bezúplatný převod, v druhé fázi
budeme jednat o další směny týkající se střelnice, cesty nad bytovkou. Do konce roku by měly být parcely
v první etapě převedeny.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje beúplatný převod pozemku parc. č. 631/25 o výměře 166 m2 a nově
vzniklého pozemku parc.č. 73/5 o výměře 119 m2 v k.ú. Bouzov od Státního pozemkového úřadu,
Husinecká 1024/11a, Žižkov, 13000 Praha 3.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2k/6Z/2019 bylo schváleno.

Předseda pozemkové komise Ing. Bešta dále sdělil, že je potřeba vyřešit ceny pozemků. Obec i pozemková
komise dala návrh na narovnání cen, původně byla běžná cena za pozemek 20,-Kč/m2, za jakýkoli pozemek.
Pozemková komise připravila návrh cen, kdy v případě předzahrádky, zahrady, veřejná prostranství do 100 m2
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by cena činila 50,-Kč/m2, obecní pozemky nad 100 m2 cena 100,-Kč/m2 a obecní "stavební pozemky" nad 400 m2

cena 150,-Kč/m2.

Ing. Foltýn k tomu dodal, že ceník by byl platný od 01.10.2019 a konečně se dostaneme do nějakých reálných
čísel.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje návrh cen pozemků platný od 01.10.2019 dle přílohy.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2l/6Z/2019 bylo schváleno.

5. Rozpočtové změny

Starosta obce Ing. Foltýn seznámil členy zastupitelstva se zaslaným návrhem rozpočtových změn. Po schůzce
 finančního výboru v pondělí 23.9.2019, byla ještě poskytnuta dotace z Olomouckého kraje na vodovod
Olešnice ve výši 400.000,-Kč.

Paní Ing. Kolavíková za finanční výbor sdělila, že výbor se tedy sešel v pondělí a mimo jiné se řešily odpady,
zpráva byla poslána.

Starosta obce Ing. Foltýn sdělil, že v rámci řešení odpadů, se pozvala jednatelka EKO-UNIMEDU pro řešení
odvozů kontejnerů.

Pan Ing. Chmelina se dotázal na částku 70.000,-Kč pro školu, tato částka ho dosti zarazila, proč se to neřešilo
již dříve.

Starosta obce Ing. Foltýn: O částce se hovořilo již během prázdnin, žádost ze strany školy přišla nedávno,
jelikož zjistila, že nemůže použít své finance z rozpočtu na pořádání akce. Proto bylo navrženo do programu
dnešního jednání v rámci rozpočtových změn, odsouhlasit i poskytnutí příspěvku ZŠ Bouzov.

Zastupitelé se obrátili na přítomnou paní Dvořáčkovou - učitelku ZŠ Bouzov s dotazem, na co bude tato částka
použita. Paní Dvořáčková:  Program oslav a financování má na starosti paní ředitelka, která je bohužel
nemocná a její zástupkyně, ale částka si myslím je na vystoupení kapel, ozvučení, plakáty, sborníky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje rozpočtové opatření č. 9 dle přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3a/6Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje ZŠ Bouzov příspěvek ve výši 70.000,-Kč spojený s oslavami 80.
výročí otevření bouzovské školy.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3b/6Z/2019 bylo schváleno.

6. Problematika CZT Bouzov
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Starosta obce Ing. Foltýn sdělil, že spol. 2299 šla do insolvence, byla určena insolvenční správkyně, která
se zde vůbec neukázala, nic neřešila, byl jmenován nový správce, který začal jednat. Hledá se kupec kotelny,
správce hradí pouze náklady spojené s provozem. Tato situace je dosti nepříjemná, do úprav nehodlají
investovat, navrhují novou cenu tepla, s tím samozřejmě obec nesouhlasí. Po konzultaci s právníkem má
obec maximálně přistoupit na inflační  nárůst (cena 316,-Kč). Do konce roku jsou uzavřeny dohody ohledně
odběru dřeva od Bouzovských lesů.

Pan Ing. Chmelina se dotázal na pokračování regulace.

Starosta obce Ing. Foltýn: Dosud nejsou zregulovány větší stanice, je to nedořešené, úspora je, ale není to
úplně tak, jak by to mělo být. Přišel návrh, kdy nabídka je 5 stanic 150.000,-Kč. Dále je třeba ještě vyčistit 30%
výměníků domácností, což jsou další výdaje. Náš nový odpovědný zástupce pro teplo pan Gajdoš byl na obci,
kdy si stanice prošel a připravuje možné varianty.

Pan Ing. Chmelina: Obec stále doplácí více peněz, pokud se zvedne cena, bude obec muset zdražit i lidem.
S cenou jsme hluboko pod průměrem, prodáváme za nízkou cenu.

Starosta obce Ing. Foltýn: Dělají se kontrolní odečty odběru pro zjištění ceny a množství odběru od lidí.

Pan Ing. Chmelina: Každý podepsal smlouvu, že bude odebírat určité množství GJ. Ale lidi tak nedělají.
Existoval návrh, že by platili odběratelé paušál podle velikosti bytu či domu.

Starosta obce Ing. Foltýn: Pokud jste uvažovali o paušálu, tak máte možnost nyní něco navrhnout, předložit
tedy návrh kolik by měl paušál činit.

Pan Ing. Chmelina: Co se týká čištění výměníků domácnostem, ty výměníky jsou lidí a je povinností lidí si je
zaplatit, proč toto čištění má platit obec?

Starosta obce Ing. Foltýn: A proč se dělala regulace, když úspora nepřichází?

Pan Ing. Chmelina: To nevím, na jednáních s firmou bylo řečeno, že v létě to bude fungovat.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje navýšení ceny tepla od dodavatele ze současné ceny 295,-Kč/GJ
na částku 316,-Kč/GJ od 01.01.2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/6Z/2019 bylo schváleno.

7. Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb SO ORP Litovel

Starosta obce Ing. Foltýn sdělil, že Městkým úřadem Litovel byla zpracována zpráva o naplňování cílů a
opatření komunitních plánů v lokalitách Olomouckého kraje. K této problematice ZO Bouzov schválilo dne
20.12.2017 jako kontaktní osobu paní Mgr. Gitu Kotrlovou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov bere na vědomí Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb SO ORP Litovel

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/6Z/2019 bylo schváleno.

8. Region Moravská cesta
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Starosta obce Ing. Foltýn informoval, že se jedná o vstup do nově vzniklého spolku "Region Moravská cesta". Je
předpoklad, že v tomto spolku budou všechny obce, které jsou  v územní působnosti stávající MAS. Bohužel
stávající mikroregion Litovelsko nemá vlastního manažera, takže společné projekty přes tento spolek nebudou
dále řešeny. Otázkou je jeho další budoucnost.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje vstup obce do nově vznikého dobrovolného svazku obcí REGION
MORAVSKÁ CESTA.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/6Z/2019 bylo schváleno.

9. Diskuze

Pan Macek ml.: Ohledně tepla, co brání odstavit kotelnu na léto a využívat ji až v zimě? Nevím, jak to mají tedy
obecní domy a byty s teplou vodou. Uvažovalo se o el. ohřívání?

Starosta obce Ing. Foltýn: Odpovědný zástupce s firmou dělal obchůzku těchto objektů a vypracovává možné
řešení.

Pan Macek ml.: Uvažujete o vybudování chodníků ke hřbitovu?

Starosta obce Ing. Foltýn: Zpracovává se studie, která by měla být hotová do konce tohoto roku. Pak záleží
jaké budou v příštím roce nastaveny priority. V prosinci bychom měli rozhodnout, co se bude v příštím roce
řešit.

Pan Mlčoch: Jak to vypadá s hřištěm v Olešnici? Bude přístupné i pro veřejnost, děti?

Starosta obce Ing. Foltýn: V neděli by se mělo hrát, je to jakási zatěžkávací zkouška, zkušební provoz.
Od příštího roku bude hřiště v režimu, v jakém to vždycky fungovalo.

Pan Nevrlý: Část chodníku chybí i u zdravotního střediska.

Starosta Ing. Foltýn: Existuje dotační program Bezpečnost silničního provozu, je možnost získat z něho
prostředky, ale vše záleží jak to dopadne s ČOV.

Paní  Dvořáčková: A jaký výhled je do budoucna s ČOV?

Starosta obce Ing. Foltýn: Současný návrh je neprůchodný, dostalo se to až na 170 mil. Kč bez DPH, obec
by musela zafinancovat ze svého částku 90 mil. Kč. Nyní se návrh předělává, ale jak to bude
opravdu momentálně netuším.

Paní Dvořáčková: A co řešit jen Bouzov a koupit svozové auto a svážet z ostatních částí?

Pan Malínek: Všichni cítíme, že problematiku splaškových vod musíme řešit. Je třeba uvažovat o různých
alternativách.

Paní Dvořáčková: Nevyplatilo by se dát domácnostem příspěvek na zakoupení vlastní čističky?

Pan Malínek: Otázkou je i jak se k tomu postaví stát, který preferuje centrální čističku.

Pan Šimek: A co čistička v každé části?

Pan Malínek: Dotačně bychom na to nedosáhli. Stát podporuje centrální čističku.

Pan Kunčar: Kdyby se ČOV vybudovala, co to udělá s obcí, bude schopna splácet?

Starosta obce Ing. Foltýn: To by nebyla. V roce 2010 byl vypracován územní plán, schválena čistička
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na Dolech, v roce 2012 ty stejné orgány, které ji schválily, řekly ne, tam je chráněnná oblast. Další změna
územního plánu trvala 4 roky, kdy se řešila Jeřmaň. Ze všech stran jen slyším, že jsme zaspali dobu.

Paní Dvořáčková: Doma mám 24 let starý papír, kde bylo řečeno se bude řešit kanalizace, bylo to v době, kdy
jsme uvažovali o vlastní čističce.

Pan Šimek: Varianty pro ČOV jsou tedy stále otevřené?

Místostarosta obce Mgr. Tejkal: Všechny varianty jsou otevřené.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

10. Závěr

Starosta obce Ing. Foltýn ukončil 6. zasedání zastupitelstva obce a poděkoval všem za účast.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Hana Kolavíková   ............................................................
 

Ing. Michal Kuhn   ............................................................
 
Starosta Ing. Zdeněk Foltýn   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


